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Sammanfattning 

Kommunstyrelsen har begärt yttrande från bl.a. Norrmalms stadsdelsnämnd med 

anledning av en motion från Maria Hannäs (V), om förbättringar av stadens 

föreningstavlor. 

 

Motionären anser att det ska finnas en gemensam standard för stadens 

föreningstavlor och föreslår kommunfullmäktige besluta om att en översyn ska 

göras, samt att en policy ska tas fram när det gäller antalet tavlor, storlek, 

utformning, placering och underhåll.     

 

Förvaltningen är positiv till förslaget om en gemensam policy för stadens 

föreningsmeddelandetavlor och anser detta ska göras inom ramen för pågående 

arbete med att ta fram en skyltpolicy för parkerna. Detta projekt leds av 

trafikkontoret i samarbete med representanter från stadsdelsförvaltningarna. 

 

 

 

 

 



TJÄNSTEUTLÅTANDE 
DNR 1.5.3-589/2012 

SID 2 (2) 

Fel! Ingen text med angivet format i dokumentet.  

 

 

 

 

Bakgrund 
Kommunstyrelsen har begärt yttrande från bl.a. Norrmalms stadsdelsnämnd med 

anledning av en motion från Maria Hannäs (V), om förbättringar av stadens 

föreningstavlor. Svaret ska vara kommunstyrelsen tillhanda senast den 21 

december 2012  

 

Ärendet 

I sin motion pekar Maria Hannäs på vikten av anslagstavlans betydelse för att 

föreningar ska nå ut med sin information till medborgarna på ett enkelt sätt vid 

sidan av alla nya mediekanaler.  

 

Hon anser att det ska finnas en gemensam standard för stadens föreningstavlor och 

föreslår kommunfullmäktige besluta om att en översyn ska göras, samt att en 

policy ska tas fram när det gäller antalet tavlor, storlek, utformning, placering och 

underhåll.     

 

Ärendets beredning 

Ärendet har beretts av parkmiljöavdelningen norra innerstaden. 

 

Förvaltningens synpunkter och förslag 

Antalet anslagstavlor för föreningar, s.k. föreningsmeddelandetavlor, har inte 

förändrats nämnvärt de senaste tio åren. På Norrmalm finns 11 anslagstavlor. 

Skötsel och underhåll av tavlorna ingår som del i stadsdelsnämndens 

entreprenadavtal för parkdrift. I avtalet beskrivs hur anslagstavlorna ska skötas, 

bl.a. ska inaktuell information tas bort. Vid utbyte av gamla anslagstavlor sätts nya 

tavlor upp, utformade enligt typritning i Stockholms stads tekniska handbok.  

 

Förvaltningen är positiv till förslaget om en gemensam policy för stadens 

föreningstavlor och anser detta ska göras inom ramen för pågående arbete med att 

ta fram en skyltpolicy för parkerna. Detta projekt leds av trafikkontoret i 

samarbete med representanter från stadsdelsförvaltningarna. 

 

Förvaltningen avser också att se över behovet av nyuppsättningar av 

föreningsmeddelandetavlor.  
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Bilagor 

1. Motionen  
2. Karta över föreningstavlor 

http://www.stockholm.se/TrafikStadsplanering/Gator-och-torg/Anvanda-

offentlig-plats/Anslagstavlor/ 
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